
Referat FAU-møte 1. mars 23 

Til stede: Leif Kjetil, Silje, Kristoffer, Gry, Kristin, Inger-Elise, Morten, Khadija 

Rektor deltok ikke da det ikke var meldt inn noe saker. 

1.17. mai 

• Arrangementskomiteen har sett på tidsplan fra i fjor og skal prøve å starte planleggingen 

tidligere i år.  

• Det er ønskelig å få frivillige til å melde seg på i løpet av mars.  

• Man er i gang med å diskutere mulige aktiviteter. Noe av planleggingen må vente til vi vet 

rekkefølgen i barnetoget, erfaringsmessig vet vi ikke dette før i slutten av april.  

• Transport hjem fra sentrum er bestilt 

2. Samarbeid med Lindeberg skole 

• Et eventuelt felles arrangement med Lindeberg skole bør diskuteres med elevrådet 

• Avgjørelse må være opp til neste FAU og bør landes i løpet av neste høst 

• Et eventuelt borgertog kan arrangeres i flere varianter, men det forutsetter at et korps kan 

delta  

• Samarbeid mellom skolene kan bedres ved hjelp av andre aktiviteter også, ref punkt lenger 

ned om internasjonal dag  

3. Foreldremøte om Sosiale medier tirs 14.3 

• Innleder fra Barnevakten er booket.  

• Leif Kjetil, Kristin, Gry og Silje (med forbehold) kan møte en halvtime før og rigge stoler m.m 

• Leif Kjetil ordner innkjøp av saft, frukt, og kopper.  

• Invitasjon med link til påmelding deles via skolemelding og i facebook gruppene til klassene 

før helgen 

4. Driftsstyret 

• Kristin Lie (første trinn) velges som 2. varamedlem 

5. Internasjonal dag – (Lindeberg fest, skolestart fest) 

• Dette var planlagt under pandemien, men ble aldri gjennomført 

• FAU foreslår å slå oss sammen med Lindeberg skole og arrangere det på fotballbanen ved 

Jeriko bakken i august.  

• Det bør settes opp en festkomite før sommeren med deltakere fra FAU og andre frivillige.  

• Leif Kjetil informerer Lindeberg skole om at vi foreslår dette som et mulig alternativ til felles 

17. mai arrangement 

• Det vil bli mer kostbart, men FAU har noe midler  

• Det ble foreslått å kalle arrangementet for Lindeberg fest, skolestart fest eller lignende da 

internasjonal dag føles overflødig.  

• Deltakere tar med egen mat 

Skolegårdsprosjektet 

• Midler fra Gjensidigestiftelsen er ikke aktuelt da disse kun støtter aktiviteter 

• Har ikke fått svar fra DNB stiftelsen, de har antydet svartid ca mars.  



Natteravn 

• Datoer er fordelt og distribuert på mail. Første dato for natteravn er nå på fredag.  

• All praktisk info om vester, utstyr osv er sendt på mail.  

• Det hadde vært greit med et kart over hvor man skal gå, Leif Kjetil følger opp dette 

Eventuelt 

• Barna opplever at leker i klassenes lekekasser blir borte, og ikke erstattet. Det er usikkert 

hvordan praksisen er i de ulike klassene. Kan det brukes noe av FAU midlene til innkjøp av 

hoppetau osv? Silje sjekker nærmere med kontaktlærer 

• Noen klasser har fått lov til å ha med kosebamser, leker osv på skolen. Disse tas også med inn 

på Aks og det oppleves urettferdig for de klassene som ikke har lov til dette. Det bør være en 

felles regel på skolen at medbrakte leker ikke er lov. Leif Kjetil sjekker opp med rektor 

Årshjul 

• Utsettes til neste møte  

 

Neste FAU møte er onsdag 12. april (pga påsken) 

 

 


